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Vážený pane primátore, vážení zastupitelé,

  

obracím se na Vás s prosbou týkající se řešení problému bezpečnosti v
Olomouci.

      

Během poslaneckého pondělí se na mne obrátili občané Olomouce, kteří žádají aktivní
přítomnost městské policie na sídlišti Černá cesta. Reagují na poslední případy, kdy v této
lokalitě byl napaden mladý chlapec, nebo šestnáctiletá dívka. Vzhledem k tomu, že v této
lokalitě se necítí bezpečně, ale pravidelně se tam vyskytují, uvítali by aktivní přístup městské
policie a její přítomnost v těchto a jiných méně bezpečných částech Olomouce. Podle těchto
občanů by autorita policie mohla pomoci navýšení pocitu bezpečnosti. Občané mi pravdivost
informací potvrdili popisem případu v médiích,například v Olomouckém večerníku ze dne 30.
dubna 2012, nebo 14. května 2012. 

  

Velmi uvítám Vaši reakci a návrh, jak chcete v této lokalitě navýšit bezpečnost.

  

S pozdravem

  

Lenka Andrýsová
poslankyně Parlamentu České republiky
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